
پیش بینی جدید از سقوط نفت به ۶۰ 
دلار

یکی از برجســته ترین بانک های پیش بینی کننده، انتظار دارد قیمت نفت در اواخر ســال میلادی 
جاری، به کانال ۷۰ دلار و در سال ۲۰۲۵، به کانال ۶۰ دلار نزول کند.به گزارش ایسنا، بانک سیتی 
پیش بینی کرده است که قیمت نفت تا سال ۲۰۲۵، تحت تاثیر رشد ذخایر نفت، به محدوده ۶۰ دلار 
در هر بشکه نزول خواهد کرد که منعکس کننده دورنمای منفی با وجود تقاضای قوی و قیمت های 
بالاتر فعلی اســت.نفت بخشی از کاهش قیمتی که اوایل ژوئن پس از تصمیم تولیدکنندگان اوپک 
پلاس برای حذف تدریجی محدودیت عرضه اضافی از ســه ماهه چهارم امسال، پیدا کرد را جبران 
کرده اســت.نفت برنت در معاملات روز جمعه، بالای ۸۵ دلار در هر بشکه معامله شد در حالی که 
نفت وست تگزاس اینترمدیت آمریکا، بالای ۸۲ دلار در هر بشکه بود که نشانه محدودتر شدن عرضه 
در بازارهای فیزیکی است.بازار، تقاضای تابستانی قوی در سه ماهه سوم را پیش بینی می کند اما از 
این واهمه دارد که رشد مصرف سه ماهه، در سه ماهه چهارم ضعیف شود و قیمت نفت را تحت فشار 
نزولی قرار دهد.اریک لی، استراتژیســت انرژی جهانی سیتی، هفته گذشته به یاهو فاینانس گفت:  
ذخایر جهانی زیادی در ســال آینده ایجاد خواهد شد. تصور می کنیم که در طول تابستان امسال، 
عرضه محدودتر می شود، بنابراین، قیمت ها به مدت اندکی طولانی تر، در پایین تا میانه کانال ۸۰ دلار 
خواهند ماند. اما با نگاه به نیمه دوم سال ۲۰۲۵، می بینیم که بازار، مازاد عرضه بیشتری پیدا می کند.

سیتی انتظار دارد رشد تقاضای جهانی برای نفت آهسته شود زیرا تقاضا برای نفت با نرخ ملایم تری 
نســبت به تولید ناخالص داخلی رشــد می کند و در واقع، پیش از پایان دهــه جاری، به اوج خود 
می رســد.بانک ســیتی یکی از بدبینانه ترین دیدگاه های کوتاه مدت و بلندمدت نسبت به قیمت و 
تقاضا برای نفت را دارد. به عنوان مثال، گلدمن ساکس هفته گذشته در گزارش اعلام کرد هنوز یک 
دهه با اوج تقاضا برای نفت فاصله داریم.آژانس بین المللی انرژی اوایل ماه میلادی جاری اعلام کرد 
تقاضای جهانی برای نفت پیش از سال ۲۰۳۰ به اوج خواهد رسید. این پیش بینی باعث انتقاد اوپک 
شد و هیثم الغیص، دبیرکل آن اظهار کرد:  اوج تقاضا برای نفت در افق دیده نمی شود و پیش بینی 
آژانس بین المللی انرژی، یک اظهارنظر خطرناک به خصوص برای مصرف کنندگان است و تنها باعث 
نوســان انرژی در ابعاد کم سابقه خواهد شد.تحلیلگران گلدمن ساکس به نوبه خود گفتند: هر چند 
برخی از پیش بینی کنندگان برجسته، پیش بینی کرده اند تقاضا برای نفت تا سال ۲۰۳۰ به اوج خود 
می رســد اما محققان ما انتظار دارند مصرف نفت تا پایان سال ۲۰۳۴، افزایش پیدا کند.برای کوتاه 
مدت، گلدمن ساکس انتظار دارد قیمت هر بشکه نفت برنت در تابستان امسال، به ۸۶ دلار برسد که 
بازار را با کمبود قابل ملاحظه ای در سه ماهه سوم روبرو می کند. این بانک سرمایه گذاری همچنین 
انتظار دارد قیمت نفت برنت به دلیل تقاضای فیزیکی برای نفت که با کاهش قیمت تقویت می شود، 
در ۷۵ دلار در هر بشکه کف پیدا کند.اکثر بانک ها انتظار دارند قیمت نفت در تابستان امسال، بالای 
۸۰ دلار در هر بشــکه باشد و در سه ماهه چهارم و ابتدای سال میلادی آینده، به محدود ۷۰ دلار 
نزول کند.بانک جی پی مورگان انتظار دارد میانگین قیمت نفت در سال آینده، ۷۵ دلار در هر بشکه 
باشــد و از ۸۰ تا ۹۰ دلار در تابستان امسال، عقب نشینی کند.تحلیلگران کالا، روندها در نرخ های 
بهره و رشــد اقتصاد جهانی را رصد می کنند تا از آنها برای پیش بینی های خود استفاده کنند و در 
عین حال، به دقت اقدامات بعدی تولیدکنندگان اوپک پلاس را زیرنظر دارند.بر اساس گزارش اویل 
پرایس، در حالی که این گروه تمایل خود برای حذف بخشــی از محدودیت عرضه اضافی را اعلام 
کرده است، بعید است اجازه دهد قیمت نفت برای مدت طولانی در پایین کانال ۷۰ دلار بماند و به 
۶۰ دلار ســقوط کند زیرا هیچ کدام از تولیدکنندگان این گروه نمی توانند بودجه خود را در چنین 

قیمت پایینی متوازن کنند.

حرکت های اخیر قیمت بیت کوین و شــاخص های فنی نشان می دهد که در آستانه 
تغییر عمده در بازار ارزهای دیجیتال هستیم.به گزارش ایسنا، تحلیلگران بر این باورند 
که بیت کوین در حال نزدیک شــدن به چیزی اســت که به عنوان »شکست آسمان 
آبی« شــناخته می شود. این اصطلاح به سناریویی اشــاره دارد که در آن یک دارایی 
بالاتر از تمام ســطوح قیمت تاریخی قبلی شکسته و وارد قلمروی ناشناخته می شود.

به تازگی کوین سونسون، تحلیلگر رمزارز پیش بینی کرد که بیت کوین می تواند طی 
۲ ماه به ۹۰ هزار دلار برســد. او خاطرنشان کرد که اگر تاریخ تکرار شود، بیت کوین 
به این نقطه عطف دســت خواهد یافت.فصلی بودن نیز در روند بیت کوین نقش دارد؛ 
از نظر تاریخی ماه سپتامبر، نشانه عقب نشینی بیت کوین است، اما ماه های قبل - به 
ویژه آگوست - اغلب شاهد حرکت صعودی هستیم.کریپتو گزارش کرد، حرکت قیمت 
بیت کوین منعکس کننده روند سهمی وار است. در حالی که چنین روندهایی در نهایت 
درست می شوند، مسیر فعلی فضایی را برای دستاوردهای بیشتر نشان می دهد. رفتن 
از ۷۰ هزار دلار به ۹۰هزار دلار یک جهش قابل توجه خواهد بود که به نفع بازیکنان 
برتر در فضای کریپتو خواهد شد.مجموع ارزش بازار جهانی ارزهای دیجیتال در حال 
حاضر ۲.۳۵ تریلیون دلار برآورد می شود که این رقم نسبت به روز قبل  ۰.۴۳ درصد 
بیشــتر شده است. در حال حاضر ۵۳.۹۹ درصد کل بازار ارزهای دیجیتال در اختیار 
بیت کوین اســت کــه ۰.۰۷ درصد کاهش روزانه را ثبت کرده اســت.حجم کل بازار 
ارزهای دیجیتال در ۲۴ ســاعت گذشته ۳۴.۳۳ میلیارد دلار است که ۴۸.۲۳ درصد 
کاهش داشته است. حجم کل در امور مالی غیر متمرکز در حال حاضر ۳.۶۴ میلیارد 
دلار اســت که  ۱۰.۶۱ درصد از کل حجم ۲۴ ســاعته بازار ارزهای دیجیتال  بوده و 
حجم تمام سکه های پایدار اکنون ۳۰.۵۹ میلیارد دلار است که ۸۹.۱۱  درصد از کل 

حجم ۲۴ ساعته بازار ارزهای دیجیتال را تشکیل می دهد. به روزرسانی قیمت ارزهای 
دیجیتالی )تا ساعت ۰۷:۴۹ دقیقه به وقت شرقی( این رده حاوی تغییرات قیمتی ۱۰ 

ارز دیجیتالی بزرگ از نظر ارزش بازار است.
۱- بیت کوین  قیمت: ۶۴ هزار و ۳۹۹.۰۶ دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشته: 

۰.۲۴ درصد افزایش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۲.۵۹ درصد کاهش
۲- اتریوم قیمت: ۳۵۱۸.۴۹ دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشته: ۰.۴۹ درصد 
افزایش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۰.۷۹  درصد کاهش ۳- تتر قیمت: ۰.۹۹۹۶ 
دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ساعت گذشــته: ۰.۰۲ درصد افزایش تغییرات قیمتی یک 
هفته اخیــر: ۰.۰۳ درصد کاهش ۴- بایننس کوین قیمــت: ۵۹۱.۷۷ دلار تغییرات 
قیمتی ۲۴ ساعت گذشته: ۱.۳۷ درصد افزایش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر:  ۱.۸۹  
درصد کاهش ۵-  ســولانا قیمت: ۱۳۴.۸۲ دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ساعت گذشته: 

۰.۱۶ درصد کاهش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۶.۱۴ درصد کاهش
۶- یو اس دی کوین قیمت: ۱.۰۰ دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ســاعت گذشــته: ۰.۰۱ 
درصــد افزایش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۰.۰۱درصد کاهش ۷-  ریپل قیمت: 
۰.۴۸۸۶ دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ساعت گذشته: ۰.۳۳ درصد افزایش تغییرات قیمتی 
یک هفته اخیر ۰.۱۵ درصد کاهش ۸ – تون کوین قیمت: ۷.۵۹ دلار تغییرات قیمتی 
۲۴ ساعت گذشته:  ۶.۳۹ درصد افزایش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۲.۳۲ درصد 
کاهش ۹- دوج کوین قیمت: ۰.۱۲۴۶ دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ساعت گذشته ۰.۳۱ 

درصد افزایش تغییرات قیمتی یک هفته اخیر: ۷.۶۵ درصد کاهش ۱۰-  کاردانو
 قیمت: ۰.۳۸۹ دلار تغییرات قیمتی ۲۴ ساعت گذشته: ۳.۸۶ درصد افزایش تغییرات 

قیمتی یک هفته اخیر:  ۵.۲۰ درصد کاهش
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به گزارش خبرگزاری مهر، امیر حیدری در گفتگویی درباره ادعای برخی مقامات رژیم صهیونیستی مبنی بر جنگ فراگیر با جبهه مقاومت اظهار داشت: پس از عملیات »وعده 
صادق« شرایط و معادلات در منطقه غرب آسیا دستخوش تغییر شده است.فرمانده نیروی زمینی ارتش با بیان اینکه عملیات »وعده صادق« بسیاری از فرمول های قدیمی را 
تغییر داد و امروز وضعیت جدیدی در منطقه حاکم شده است، افزود: ایران اسلامی به عنوان یک قدرت نوظهور در منطقه با موشک باران مواضع رژیم منحوس صهیونیستی در 

سرزمین های اشغالی، توانمندی خود را به منصه ظهور رسانده است

www.sobh-eqtesad.ir

امیر حیدری:

مقاومت به هرگونه حمله رژیم صهیونیستی به لبنان پاسخ سختی می دهد
info@sobh-eqtesad.ir

معاون بانک مرکزی اعلام کرد

مشخصات ریال دیجیتال و 
نحوه استفاده از آن

معاون بانــک مرکزی گفت: ریال دیجیتال عملا اســکناس اســت و همه 
مولفه های اســکناس به غیر از فیزیک اســکناس را دارد و با آن می توان در 
حداکثــر فاصله و حداقل زمان تراکنش انجام داد.به گزارش ایســنا، مهران 
محرمیان در آیین رونمایی اجرای آزمایشی پروژه ریال دیجیتال که در مرحله 
نخســت در جزیره کیش عملیاتی شده اســت، گفت: خوشبختانه در گروه 
برترین کشورهای دنیا در زمینه تراکنش های مالی هستیم و ۹۳.۵ درصد از 
مردم واجد شرایط ایران به شبکه بانکی دسترسی دارند.وی گفت: به صورت 
میانگین هر ایرانی در روز پنج تراکنش انجام می دهد و در ســامانه شــتاب 
سالانه ۵۰ میلیارد تراکنش ثبت می شود.معاون فناوری بانک مرکزی افزود: با 
حذف اسکناس از جیب های مردم، برخی برای پرداخت های خرد خود دچار 
مشکل می شدند و تصمیم برآن شد که به سمت چاپ پول دیجیتال حرکت 
کنیم.محرمیان خاطرنشــان کرد: برای حل مشکلات تراکنش های خرد در 
کشور در مرحله اول تراکنش های خرد برای ریال دیجیتال انتخاب شد.وی 
در رابطه با ماهیت ریال دیجیتال گفت: ریال دیجیتال عملا اسکناس است و 
همه مولفه های اسکناس به غیر از فیزیک اسکناس را دارد و با آن می توان در 
حداکثر فاصله و حداقل زمان تراکنش انجام داد.به گفته وی، ریال دیجیتال 
عملا همان اســکناس بوده و تنها فرق آن حذف کاغذ و فیزیک است که با 
اســتفاده از آن به راحتی و به سرعت می توان خرید یا انتقال وجه انجام داد.

معاون فناوری بانک مرکزی افزود در پایان تاکید کرد: در پروژه ریال دیجیتال 
تراکنش در مرحله نخست با کد دیجیتال و بارکد انجام می شود و در مراحل 
بعدی با nfc نیز انجام می شــود.گفتنی است؛ ایران با اجرای این عملیات به 
عنوان سیزدهمین کشور دنیا در استفاده از پول دیجیتال بانک مرکزی قرار 

گرفته است

مصرف روزانه ۲۰۵ میلیون 
لیتر فراورده نفتی در کشور

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فراورده های نفتی گفت: روزانه ۲۰۵ 
میلیون لیتر فرآورده های نفتی در کشــور مصرف می کنیم که رشد سالانه 
۸درصــدی دارد و رقــم میزان مصرف در بخش حمل ونقــل با روزانه ۱۱۸ 
میلیون لیتر بنزین و ۶۵ میلیون لیتر گازوئیل درحالی که ۳۱ میلیون وسیله 
نقلیه در حال تردد در کشور داریم، با هیچ استاندارد و ملاکی همخوانی ندارد.

به گزارش ایسنا، جلیل سالاری، امروز در جمع خبرنگاران با بیان اینکه طی 
ســه سال اخیر سالی حدود ۳ میلیون کارت سوخت برای مردم صادر شد و 
به طور متوسط ســالانه ۵ میلیون لیتر به ظرفیت تولید بنزین کشور افزوده 
شده است، گفت: خودروهای ایرانی چه در بخش بنزین سوز و چه در بخش 
گازوئیل ســوز پرمصرف هستند.وی افزود: خودروی بنزینی به ازای هر ۱۰۰ 
کیلومتر پیمایش به طور متوســط ۱۲ لیتر بنزین و خودروی گازوئیلی ما به 
ازای هــر ۱۰۰ کیلومتر پیمایش ۵۵ تا ۶۰ لیتر گازوئیل مصرف می کند که 
می توان با استانداردســازی خودروها و خارج کردن خودروهای فرســوده از 
چرخه حمل  و نقل، این ارقام را به نصف کاهش داد.مدیرعامل شــرکت ملی 
پالایش و پخش فراورده های نفتی با بیان اینکه برنامه تولید و مصرف بنزین 
برای ســال ۱۳۹۹ به این صورت بود که تولید ۱۰۵ میلیون لیتر و مصرف نیز 
در مرز ۱۰۵ میلیون لیتر باشــد، اظهار کرد: تولید ۹۴ میلیون لیتر و مصرف 
به دلیل شیوع کرونا حدود ۷۵ میلیون لیتر بود و فرصت صادرات بنزین برای 
ایران فراهم شد.ســالاری با بیان اینکه مصرف بنزین از ۷۵ میلیون لیتر در 
روز سال ۱۳۹۹، در سال ۱۴۰۰ به ۹۱ میلیون لیتر، در سال ۱۴۰۱ به ۱۰۴ 
میلیون لیتر و در ســال ۱۴۰۲ به ۱۱۱ میلیون لیتر رســید.وی تاکید کرد: 
شــرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی آمادگی دارد تا در صورتی 
که این اختیار را به ما بدهند، با اســتفاده از ظرفیت های ماده ۱۲ قانون رفع 
موانع تولید، طرح اســقاط خودروهای فرســوده و نوسازی ناوگان را با جلب 
سرمایه گذاران و با کمک سیستم بانکی، اجرایی کنیم.مدیرعامل شرکت ملی 
پالایش و پخش فراورده های نفتی با بیان اینکه خوراک پتروشــیمی ها را به 
عنوان ســوخت مصرف می کنیم، گفت: اگر نوســازی ناوگان صورت بگیرد، 
بخشی از سوخت مایع صرفه جویی شده باید به پتروشیمی ها اختصاص یابد تا 
با ظرفیت کامل فعالیت کنند و جلوی انحراف سوخت که به قاچاق می انجامد 
گرفته شــود، با همین ۳ اقدام می توانیم به اندازه ۸۰ درصد درآمد صادرات 
نفت را برای کشــور احیا کنیم.ســالاری با بیان اینکه از ابتدای این ماه، به 
خودروهای گازوئیل ســوزی که در مسیر معین شده در بارنامه خود حرکت 
نمی کنند، هشدار داده می شود و از طریق پایش برخط این ناوگان، می توانیم 
روزانه از انحراف ۵ میلیون لیتر ســوخت جلوگیری کنیم، گفت: سوخت در 
مسیر قاچاق از ۳۰۰ تومان در هر لیتر به ۱۳ هزار تومان در هر لیتر می رسد 

و با دست  به دست شدن چندین باره، از مرزهای کشور خارج می شود.
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وزیر صمت خبر داد

بیش از ۴۵۰۰ واحد راکد 
صنعتی در دولت سیزدهم 

احیا شد

وزیر راه و شهرسازی خبر داد:

تحویل یک میلیون قطعه زمین روستایی تا 
پایان امسال در کشور

وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشــاره به اهتمام رئیس جمهور شــهید بر 
احیای واحدهای راکد عنوان کرد که تاکنون نزدیک به ۴۶۲۷ واحد صنعتی 
در دولت سیزدهم احیا شــده و این فرآیند و نهضت همچنان ادامه دارد.به 
گزارش ایســنا، عباس علی آبادی- وزیر صنعت، معدن و تجارت- در مراسم 
بهره برداری همزمان از طرح های وزارت صمت در سراسر کشور اظهار کرد: 

تعداد ۱۲۵ طرح بزرگ آماده افتتاح داریم....

لزوم ایجاد فضای سالم رقابتی در حوزه 
فناوری اطلاعات

از سوی وزیر ارتباطات اعلام شد

مهلت فعال کردن بسته اینترنت رایگان ۲۰ 
گیگی

دومین واحد نیروگاه فولاد مبارکه وارد مدار 
شد
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3

3

3

2

3

 

آخرین وضعیت بازار رمزارزها در جهان

ورود بیت کوین به قلمرو ناشناخته
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گزیده خبر

محمد مهدی اسماعیلی خبر داد

پخش سخنرانی سید حسن 
نصرالله در مراسم چهلمین 

روز شهادت آیت الله رئیسی و 
همراهانش

رئیس ستاد بزرگداشت اربعین شــهدای پرواز اردیبهشت از پخش سخنرانی سید 
حسن نصرالله در مراسم چهلمین روز شهادت آیت الله رئیسی و همراهانش خبر داد .
به گزارش ایسنا، محمد مهدی اسماعیلی در نشستی خبری ، اظهار کرد: ما در میان 
ناباوری، سوگ، غم و اندوه به اربعین این شهدای عزیز نزدیک می شویم و مردم در 
فقدان رئیس جمهوری پرکار، باکفایت، جامع الاطراف و همکاران ایشــان در سوگ 
هستند.وی ادامه داد: از ابتدای اعلام خبر سانحه برای بالگرد رئیس جمهور و همه 
برنامه های تشییع و تجلیل از این شهدا، آنچه بیش از ههم محسوس است، میدان 
داری مردم عزیز اســت. خداوند این محبت را به واســطه اخلاص و خدمت گذاری 
این خادمان ملت در جان همه مردم قرار داده اســت.وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
افزود: بنای ما این اســت که در مراسم های اربعین شهدای خدمت، وجه مردمی و 
حضور آحاد مردم را تســهیل کنیم. دولت جز هماهنگی و تســهیل این مراسم ها 
وظیفه دیگری ندارد و این مراســم ها متعلق به مردم است و توجه شده است همه 
برنامه ریزی ها مبتنی بر حضور قوی مردم باشــد.رئیس ســتاد بزرگداشت اربعین 
شــهدای پرواز اردیبهشت خاطرنشــان کرد: مراسم اصلی در تهران و مشهد برگزار 
می شود. مراسم اصلی در روز پنجشنبه پیش رو، ساعت ۱۷ در مصلی تهران برگزار 
می شود. سخنرانی سید حسن نصرالله در این برنامه پخش می شود. همسر رئیس 
جمهور دکتر علم الهدی ســخنرانی خواهند داشــت. تلاوت قرآن، مداحی و سرود 
بخش دیگری از این برنامه خواهد بود. برنامه دوم ســه شــنبه ۱۲ تیر در مشــهد 
برگزار می شــود. همزمان با برنامه تهران، در همه شهرستان ها و روستاها، برنامه 
های مردمی برگزار می شود.اسماعیلی افزود: مردم با حضور گسترده خود کارآمدی 
حکومت دینی و تحلیلی از خادمان خود را به نمایش خواهند گذاشت. در تبریز از 
طرف خانواده استاندار و امام جمعه مراسمی روز پنجشنبه برگزار می شود. خانواده 
رئیــس جمهور در فاصله این چند روز در اســتان های مختلف از جمله قم و اهواز 
شرکت می کنند. همچنین هفته دیگر، خانواده شهید رئیسی برای تشکر از مردم و 
دولتمردان عراق و حضور در مراسم های یادبود رئیس جمهور به این کشور خواهند 
رفت. پنجشنبه صبح هم مراسم یادبود شهید امیرعبداللهیان در حرم عبدالعظیم با 
حضور خانواده این شهید برگزار می شود.وی با بیان اینکه رونمایی از آثار فرهنگی 
و برگزاری  نمایشگاه های عکس را در این ایام خواهیم داشت، خاطرنشان کرد: در 
یک بازه زمانی یک هفته ای برنامه گســترده ای در سراســر کشور خواهیم داشت.
اقلیت های دینی هم برنامه های بزرگداشت برگزار خواهند کرد.وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی افزود: وزارت خارجه برنامه ای با حضور مهمانان خارجی برگزار خواهد کرد و 
و ۱۴۰ مهمان از کشورهای منطقه و سایر کشورها در این مراسم شرکت می کنند.

رئیس ستاد بزرگداشت اربعین شهدای پرواز اردیبهشت درباره یادبود رئیس جمهور 
در جشــنواره های فجر، گفت: یک مصوبه ای شــورای عالی انقلاب فرهنگی برای 
تاسیس بنیاد شهید رئیســی داشت. همکاران من هم در جشنواره های فجر اقدام 
کرده و جایزه شــهید جمهور را در جشنواره های فجر خواهم داشت.وی همچنین 
درباره برنامه های بزرگداشــت رئیس جمهور در سایر کشورها گفت: در بیش از ۶۰ 
کشور، برنامه های یادبود توسط رایزن های فرهنگی ما برگزار می شود. درخواست 
از کشــورهای مختلف برای حضور خانواده شــهدا وجود دارد که در حال بررســی 
است. تلاش می کنیم در حد بضاعت در سایر کشورها مراسم یادبود را برگزار کنیم.

اسماعیلی درباره ۱۴ کتابی که درباره شهید رئیسی نوشته شده است، تصریح کرد: 
بخش مهمی از این کتاب ها، شــعر و مجموعه خاطرات اســت و بیشتر گردآوری 
چنین آثاری است. یک کتاب هم درباره دوره خدمت رئیس جمهور در قوه قضائیه 
است. یک کتاب را به ۷ زبان ترجمه کرده ایم که در کشورهای هدف چاپ خواهد 
شــد. مستندی هم توسط آقای امینی تهیه شده که تلاش می کنیم در این ایام به 

نمایش درآید.
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در نشست خبری؛

صفری: فردا و پس فردا اجلاس 
ACD برگزار خواهیم کرد

مهدی صفری، معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه در نشست خبری گفت: فردا 
و پس فردا اجلاس ACD برگزار خواهیم کرد.به گزارش خبرنگار مهر، »مهدی صفری« 
معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت خارجه در نشست خبری با موضوع برگزاری مجمع 
گفتگوهای همکاری های آسیایی، اظهار داشت: فردا و پس فردا اجلاس ACD را برگزار 
خواهیم کرد. این نوزدهمین اجلاس اســت. جمهوری اسلامی ایران از ۲۳ سپتامبر 
ریاست این اجلاس را بر عهده داشتیم. اولین جلسه آن توسط شهید امیرعبداللهیان 
در نیویورک برگزار شــد.وی ادامه داد: تعداد کشــورهای »ای سی دی« ۳۵ کشور 
آسیاسی اســت که تمام کشورهای قدرتمند آسیایی عضو آن هستند.صفری گفت: 
روز یکشنبه در ســطح معاونین وزرای خارجه جلسه برگزار می شود.وی گفت: فردا 
و پس فردا ۴۱ هیأت در ســطح وزیر خارجه و معاون وزیر خارجه داریم. تعداد ۲۵ 
وزیرخارجه و قائم مقام وزیر و معاون وزیر خارجه وزن این نشست را بالا برده است.

اعضای مجمع تشخیص مصلحت نظام، معافیت خدمت نظام وظیفه مشمولان بالای ۳۵سال سن و دارای دو فرزند را با اصلاحاتی به مصلحت 
دانســتند.به گزارش ایســنا، در نشست مجمع تشخیص مصلحت نظام که به ریاست آیت الله آملی لاریجانی و با حضور اکثریت اعضا، مدیر قوه 
مجریه، وزیر امور اقتصادی و دارایی، معاون حقوقی رئیس جمهور و رئیس کل بانک مرکزی، رئیس سازمان برنامه و بودجه و نیز رئیس کمیسیون 
تلفیق لایحه برنامه هفتم پیشــرفت در مجلس شــورای اسلامی، برای بررســی موارد اصراری مجلس در خصوص لایحه برنامه پنج ساله هفتم 
پیشرفت، برگزار شد، اعضای مجمع، تبصره )۱( بند »ت« ماده )۱۰۲( درباره معافیت مشمولان بالای ۳۵سال سن و دارای دو فرزند را با اصلاحاتی 
به مصلحت دانستند.همچنین در این نشست، بند الحاقی ذیل بند )الف( ماده )۱۰( از موارد اصراری لایحه برنامه هفتم در دستورکار قرارگرفت.  
اعضا پس از اســتماع نظرات کمیســیون تخصصی مجمع و کمیســیون ذیربط مجلس و نیز رییس کل بانک مرکزی به بیان دیدگاه های خود 
پرداختند. پس از انجام مباحث مبسوط و طرح دیدگاه موافقان و مخالفان رای گیری به عمل آمد و مصلحت مورد نظر مجلس شورای اسلامی به 
تصویب نرسید.در ادامه، بند )الف( ماده )۱۱( به بحث گذاشته شد و گزارش کمیسیون تخصصی مجمع و نیز کمیسیون مربوطه مجلس ارائه شد. 
پس از بحث و تبادل نظر و طرح دیدگاه موافقان و مخالفان، رای گیری به عمل آمد و اعضا، مصلحت مورد نظر مجلس شورای اسلامی را عیناً 
تایید کردند. همچنین با توجه به عدم تایید مصوبه اصراری مجلس در بند الحاقی ماده )۱۰(، اعضا مجمع مصوبه کمیسیون اقتصادی، بازرگانی 
و اداری را واجد مصلحت تشخیص دادند.اعضای مجمع تشخیص مصلحت، در ادامه نشست فوق العاده، آخرین بخش از مصوبات مجلس شامل؛ 
بندهای )پ( و )ت( ماده )۱۶(، بند )ج( ماده )۱۰۲(، بند »الف« ماده )۱۱۶( و بند »الف« ماده )۱۱( را مورد بحث و بررســی قرار دادند. در هر 
یک از موارد مذکور، پس از طرح گزارش کارشناسی کمیسیون ذیربط و توضیحات مبسوط نمایندگان دولت و کمیسیون مجلس و تبادل نظر، 
رای گیری انجام شد و اعضا مصوبات اصراری مجلس را به مصلحت ندانستند.آیت الله آملی لاریجانی رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام نیز 
در ابتدای جلسه صحن مجمع، اظهار کرد: حقیقت ولایت باطن نبوت است و مسلما امثال ما به این حقیقت به تمامی راه پیدا نمی کنیم مگر آن 
مقدار که از طریق خود ائمه اطهار و پیامبر بر ما عرضه داشتند. وی افزود: حق متعال بر ما امتنان عظیمی دارد که ما را محب اهل بیت قرار داده 
و با ولایت امیرالمومنین این نعمت عظیم را بر ما تمام فرموده است. ولایت آن مقدار که در فهم ما در آید بر ما ظاهر شده اما از خداوند طلب 
کنیم راهی به باطن ولایت که کمال انسانی است و اولیای بزرگ الهی به دنبال تحقق همین حقیقت بودند بر ما بگشاید تا به کرم و فضل الهی 

از انوار باطنی امامت و ولایت هم بهره مند شویم.

ســفیر جمهوری اسلامی ایران نزد سازمان ملل متحد تأکید کرد: محیط ICT باید منحصراً 
برای مقاصد صلح آمیز مورد اســتفاده قرار گیرد.به گزارش خبرگزاری مهر، سفیر و نماینده 
دائم جمهوری اســلامی ایران نزد ســازمان ملل متحد، آقای امیر سعید ایروانی، در جلسه 
شــورای امنیت ســازمان ملل متحد با محوریت "حفظ صلح و امنیت بین المللی: مقابله با 
تهدیدات نوظهور در فضای سایبری" سخنرانی کرد.ایروانی در این جلسه با تأکید بر اهمیت 
فناوری اطلاعات و ارتباطات )ICT( به عنوان بخشــی اساسی از ارتباطات جهانی، تجارت و 
حکومت داری، خاطرنشــان کرد که این فناوری ها ضمن ایجاد فرصت های فراوان، تهدیدات 
 ICT نوظهــوری نیز به همراه دارند.وی تصریح کرد که مقابله با تهدیدات نوظهور در محیط
نیازمند رویکردی چندجانبه اســت که شــامل راهبردهای فناوری، قانونی و همکاری های 
بین المللی می شــود. ایران به عنوان یکی از اصلی ترین اهداف حملات ســایبری، خسارات 
زیادی را در زیرســاخت های خود متحمل شده اســت که این حملات به طور قابل توجهی 
خدمات عمومی و عملکردهای دولتی را مختل کرده اند.نماینده دائم جمهوری اسلامی ایران 
نزد ســازمان ملل متحد اذعان داشــت که نمونه های بارز این حملات شــامل استاکس نت 
و دوکو بر روی تأسیســات هســته ای صلح آمیز ایران و حملات سایبری به زیرساخت های 
صنعتی مهم مانند صنایع فولاد، پتروشــیمی و پمپ بنزین ها است.وی در ادامه گفت: چنین 
فعالیت های مخربی نشــان دهنده این است که محیط های ICT می توانند به عنوان ابزارهای 
جنگی مورد استفاده قرار گیرند و به زیرساخت های کشورها آسیب برسانند. مسئولیت اصلی 
حفظ امنیت و اعتماد در محیط های ICT بر عهده دولت ها است. نقش برجسته و مشارکت 
فعال دولت ها در حاکمیت بر محیط ICT در ســطح جهانی، به ویژه در سیاســت گذاری و 
تصمیم گیری، باید تقویت و تضمین شــود. حاکمیت ICT باید به گونه ای توســعه یابد که 
حقوق دولت ها برای تعیین توســعه، حکومت و قوانین خــود در مورد محیط ICT را تحت 
تأثیر قرار ندهد."دیپلمات ارشــد جمهوری اســلامی ایران با تأکید بر لزوم توسعه و اجرای 
هنجارهای قانونی بین المللی الزام آور کــه ویژگی های خاص محیط ICT را در نظر بگیرند، 
افزود: نبود این هنجارها همچنان یک چالش است. قوانین بین المللی کنونی اغلب با سرعت 
تغییرات فناوری همگام نیســتند و این امر موجب ایجاد شــکاف هایی می شود که بازیگران 
 ICT مخرب از آن سوءاستفاده می کنند.وی همچنین از دولت ها خواست که از پیشرفت های
به عنوان ابزارهایی برای اقدامات اقتصادی، سیاسی یا سایر اقدامات قهری استفاده نکنند و 
از سوءاستفاده از زنجیره های تأمین مرتبط با ICT که تحت کنترل و حاکمیت آنها هستند 
جلوگیری کنند.سفیر جمهوری اســلامی ایران نزد سازمان ملل متحد در پایان تأکید کرد 
استفاده مخرب از ICT و حفظ این حوزه برای اهداف صلح آمیز ادامه دهد.متحد باید نقش مرکزی خود را برای توســعه تعهدات قانونی الزام آور به منظور جلوگیری از که محیط ICT باید منحصراً برای مقاصد صلح آمیز مورد اســتفاده قرار گیرد و سازمان ملل 

نماینده مینودشت در مجلس تاکید کرد: طوفان الاقصی خواب را از چشمان قدرت های جهان 
ربود و صدای رســای ملت فلســطین را به گوش مردم جهان رساند.به گزارش ایسنا، نجیب 
حســینی در جلسه علنی امروز در نطق میان دستور خود در مجلس گفت: امروز ۲۶۱ روز از 
طوفان الاقصی می گذرد، طوفان الاقصی خواب را از چشــمان قدرت های جهان ربود و صدای 
رسای ملت فلسطین را به گوش مردم جهان رساند. امیدوارم به زودی شاهد روزی باشیم که 
این غده ســرطانی فرو پاشد.وی با اشاره به ظرفیت های استان گلستان گفت: چرا باید استان 
گلستان با این همه پتانسیل ، تنها یک درصد سهم از تولید ناخالص داخلی داشته باشد؟ شرق 
استان گلستان سال هاست که مورد جفا و بی مهری قرار گرفته است.نماینده مینودشت گفت: 
وزیر جهاد کشــاورزی علیرغم قول و قرارهای قبلی مبنی بر پرداخت به موقع وجوه گندم و 
کلزای کشــاورزان تاکنون کاری نکرده و روز به روز زندگی کشــاورزان سخت تر و مشکل تر 
شده است.وی همچنین بیان کرد: امروز کشاورزی نیست که در روستاها و مناطق کشاورزی 
شمال کشور با منابع طبیعی اختلاف نداشته باشد. در این خصوص باید گفت شاه خائن ۴۵ 
قبل از این کشــور رفته اما قوانین حاکم در آن ســال ها و سال های ۴۲ و ۴۳ که ۶۰ سال از 
آن زمان می گذرد هنوز توســط بسیاری از مسئولین دولتی ابزاری برای فشار بر مردم است و 
هر روز این عزیزان را گرفتار محاکم قضایی می کنند. وزیر جهاد کشــاورزی کارگروه ویژه ای 
را در این وزارتخانه تشــکیل داده و نســبت به سامان دهی این اختلافات و پایان دادن به آنها 
تدبیری بیندیشد.حسینی در پایان بر ضرورت تعیین تکلیف استخدام نیروهای خرید خدمات، 
آموزشیاران نهضت سوادآموزی و حق التدریس تاکید کرد و خواستار رتبه بندی بازنشستگان 
فرهنگی ۱۴۰۰ و پرداخت مابه التفاوت پاداش بازنشستگان فرهنگی در سال ۱۴۰۰ و همسان 

سازی حقوق بازنشستگان شد.

نشست دانشجویی - مردمی با حضور امیرحسین قاضی زاده هاشمی در دانشگاه تهران برگزار شد.
به گزارش ایســنا، قاضی زاده هاشــمی در ابتدای این نشســت اظهار کرد: ورود من به عرصه 
مدیریتی کشور از دانشگاه بوده است و به عنوان کاندیدای دانشجویی وارد مجلس شدم. به علت 
دو قطبی های فرهنگی و سیاســی جامعه ایران در برخی از موضوعات دچار افت شــده ایم.وی 
ادامه داد: در دهه ۹۰ ســفره ایرانیان ۳۰ درصد کوچکتر شــد. باید کاری کرد تا اعتماد عمومی 
به جامعه برگردد. برای این کار یا باید چهره های اجماع ساز مثل شهید رئیسی و حاج قاسم به 
میدان بیایند و یا باید از نهادهای میانجی استفاده کرد.این کاندیدای انتخاباتی خاطرنشان کرد: 
خانواده مهم ترین نهاد مشترک در جامعه ایرانی است. ۹۵ درصد از جوانان ایرانی میل به تشکیل 
خانواده دارند. دولت باید نهاد خانواده را دســت بگیرد و با گفتمان آن روابط اجتماعی را تقویت 
کند. دولت مردم و خانواده می خواهد به مردم قدرت بدهد و برای این هدف از مسیر خانواده و 

میدان داری به آن می گذرد.

سرپرست ریاست جمهوری احیای واحدهای تولیدی راکد را از دغدغه های جدی رئیس جمهور شهید دانست و اظهار داشت: دولت سیزدهم 
احیای ۱۰ هزار واحد تعطیل یا نیمه تعطیل را هدف گذاری کرد.به گزارش خبرگزاری مهر، محمد مخبر در آئین افتتاح و بهره برداری رسمی 
از ۲۶ پروژه صنعتی و معدنی در ۱۰ استان کشور که صبح امروز یکشنبه در محل وزارت صنعت، معدن و تجارت برگزار شد، ضمن تبریک 
فرارسیدن عید بزرگ غدیر و هفته ولایت گفت: اگر چه غدیر عید بزرگی است، اما ما در این ایام دو غم بزرگ داریم که یکی فقدان شهدای 
خدمت و دیگری تداوم جنایات بی ســابقه رژیم صهیونیســتی در حق مردم مظلوم، بی دفاع و بی گناه غزه است. سرپرست ریاست جمهوری 
در ادامه با بیان اینکه شهید رئیسی در زمینه رشد و رونق اقتصاد و تولید کشور دغدغه جدی داشت و مسائل این حوزه را به شکل مستمر 
پیگیری می کرد، افزود: شهید رئیسی به هیچ عنوان جلسات رصد اقتصادی را تعطیل نمی کرد و در کنار آن جلسات متعددی با مسئولان و 

فعالان اقتصادی داشت و علاوه بر اینها به صورت میدانی نیز مسائل و رفع مشکلات این بخش را دنبال می کرد.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: دولت کانادا از حامیان سرسخت رژیم کودک کش صهیونیستی است و هیچ گونه ارزشی 
برای حقوق بشر قائل نیست.به گزارش خبرنگار مهر، حمیدرضا حاجی بابایی در جلسه علنی امروز و بعد از اعلام وصول طرح الزام 
دولت به تروریستی اعلام کردن ارتش و نیروهای مسلح و امنیتی وابسته به دولت کانادا، گفت: دولت کانادا از حامیان سرسخت رژیم 
کودک کش صهیونیستی است و هیچ گونه ارزشی برای حقوق بشر قائل نیست.وی ادامه داد: اخیراً دولت کانادا سپاه پاسداران پرافتخار 
جمهوری اسلامی ایران را تروریست اعلام کرده است، در حالی که سپاه برای مبارزه با تروریست در منطقه صدها شهید تقدیم جهان 
و اسلام کرده است. نایب رئیس مجلس شورای اسلامی بیان کرد: طرح الزام دولت به تروریستی اعلام کردن ارتش و نیروهای مسلح 
و امنیتی وابسته به دولت کانادا با قید فوریت پیگیری خواهد شد. این طرح به دنبال آن است که ارتش دولت کانادا را تروریست اعلام 
کند تا از این به بعد هیچ کشوری به خود اجازه ندهد نیروهای مسلح پرافتخار ایران و سپاه را مورد هجمه قرار دهد، چرا که آن ها 

نماد مردمی و حق طلبی و شهادت طلبی هستند.

مخبر: دولت سیزدهم احیای ۱۰ هزار واحد تعطیل را 
هدف گزاری کرده بود

حاجی بابایی:

دولت کانادا از حامیان سرسخت رژیم کودک کش 
صهیونیستی است

مصوبه جدید مجمع تشخیص مصلحت درباره معافیت خدمت نظام وظیفه

حسینی: وزیر جهاد کشاورزی اختلافات مناطق کشاورزی با منابع طبیعی را 
ساماندهی کند

در دانشگاه تهران

قاضی زاده هاشمی: اعتماد عمومی باید 
به جامعه برگردد
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گزیده خبر دومین واحد نیروگاه فولاد مبارکه وارد مدار شد
مدیرعامل شــرکت توانیر گفت: دومین واحد نیروگاه فولاد مبارکه 
به ظرفیت ٣٠٧ مگاوات وارد مدار تولید برق کشور شد.به گزارش 
خبرگزاری مهر، مصطفی رجبی مشهدی با بیان اینکه صنایع بزرگ 
و انرژی بر براساس ماده ٤ قانون مانع زدایی از صنعت برق موظف 
به احداث نیروگاه برای تأمین برق مورد نیاز خود هستند، افزود: در 
همین زمینه صنایعی که نیروگاه احداث کرده باشند، از طرح های 
مدیریت مصرف تابستان معاف خواهند شد.وی با بیان اینکه سالانه 
یک میلیون مشــترک جدید به شبکه برق کشور اضافه می شوند، 
تصریح کرد: حدود ٣٥٠٠ مگاوات، مصرف مشترکان جدید صنعتی 

است که امسال به شبکه اضافه شده اند و از برق استفاده می کنند.
وی ادامه داد: خوشــبختانه در بخش صنعتی شــاهد افزایش ١٠ 
درصدی مصرف برق هستیم که بخشی از آن توسط نیروگاه هایی 
که توســط خود صنایع احداث شده اســت، تأمین می شود.رجبی 
مشهدی همچنین از وارد مدار شــدن دومین واحد نیروگاه فولاد 
مبارکــه به ظرفیت ٣٠٧ مگاوات خبر و داد افزود: اگر همه صنایع 
این روند را پیش بگیرند، بار آنها از شــبکه برق برداشته می شود و 
امکان تأمین برق پایدار مشترکان به سهولت فراهم خواهد شد.وی 
خاطرنشان ساخت: به طور کلی براساس برنامه ریزی صورت گرفته، 
کارگاه های کوچک و صنعتی بدون هیچ محدودیتی تولید خود را 
ادامه خواهند داد و مشترکان واقع در شهرک های صنعتی نیز تنها 
یک روز در هفته در طرح های مدیریت مصرف مشــارکت خواهند 
داشت و بقیه نیز در برنامه های مدیریت مصرف متناسب با شرایط 

و هماهنگی های وزارت 
مشــارکت  صمــت، 
مشهدی  دارند.رجبی 
بــا بیان اینکــه هفته 
بســیار گرمی را پیش 
همــه  از  داریــم،  رو 
خواستار  مشــترکان 
مدیریت  نکات  رعایت 
مصــرف برق شــد و 
جاری  هفته  در  گفت: 
بــا توجه به تــداوم و 
هوا،  گرمــای  افزایش 
احتمــالاً نصاب هــای 
جدیــدی بــا عبــور 
میــزان ٧٤ هــزار  از 
تقاضای  در  مــگاوات، 
برق ثبت خواهد شــد 
مشــترکان  آنکه  مگر 
همکاری لازم را داشته 

باشند.

وزیر راه و شهرسازی خبر داد:

تحویل یک میلیون قطعه زمین روستایی 
تا پایان امسال در کشور

ایسنا/لرســتان وزیر راه و شهرسازی از تحویل یک میلیون قطعه زمین روستایی تا پایان امسال 
در کشــور خبر داد.مهرداد بذرباش در آیین افتتاح ١٣١۹ واحد نهضت ملی مســکن، در جمع 
خبرنگاران، اظهار کرد: یکی از کارهای مهم در دولت و پیگیری های رئیس جمهور شهید، نهضت 
ملی مسکن بود که شتاب خوبی گرفته است.وی با بیان اینکه در تامین زمین شهری  و روستایی 
در سراسر کشور از یکصد هزار هکتار عبور کرد، افزود: نیاز لرستان در بحث تامین زمین ٣٠٠٠ 
هکتار است و بیش از ۲٠٠٠ هکتار تاکنون تامین شده و مابقی هم در حال تامین است و امروز نیز 
٣١۹٠ واحد در بخش های مختلف روستایی و شهری در قالب پروژه نهضت ملی مسکن تحویل 
مردم می شود.وزیر راه و شهرسازی بیان کرد: همچنین عملیات اجرایی ١٠ هزار واحد مسکونی 
آغاز می شــود؛ در سراسر کشــور از عدد دو میلیون و ۶٥٣ هزار واحد عبور کردیم و از این تعداد 
٥۶٠ واحد تقدیم مردم و مابقی در مسیر اتمام و تحویل به متقاضیان در بخش های مختلف است.

وی گفت: در بخش روستایی نیز از مجموع ٥٥٠ هزار واحدی که در سراسر کشور آغاز شده که 
نزدیک به ٣٠٠ هزار واحد تحویل مردم شــده اســت.بذرپاش افزود: هدفگذاری ما در این دولت 
تحویل یک قطعه زمین روســتایی تا پایان ١٤٠٣ بوده است؛ تاکنون ۶٠٠ هزار قطعه آن تایید 
شده و در مسیر تحویل قرار گرفته است، البته بیش از ١٠٠ هزار قطعه تحویل مردم شده است و 
تمام این اتفاقات با دستور رئیس جمهور شهید رخ داده است.این وزیر دولت سیزدهم گفت: دولت 
بعدی حتما این مسیر را ادامه دهد و تحویل زمین و اتمام عملیات اجرایی واحدهای آغاز شده را 
انجام دهد، از مجموع ۲٤٠ هزار مسکن مهر رسیده به دولت سیزدهم بیش از ١٣۸ هزار مسکن 

تحویل و ١٠۲ هزار واحد باقی مانده تا پایان سال بخش زیادی از آنها تحویل مردم می شود.

انجمن فولاد از وزارت صمت خواستار شد

بازنگری در تعیین سهمیه مواد اولیه 
کارخانه های ورق فولادی و محدودیت 

در واردت

انجمــن تولیدکنندگان فولاد ایــران در نامه ای خطاب به معاون وزیــر صنعت، معدن و تجارت 
ضمن اشــاره به چالش  کارخانه های تولیدکننده ورق ســرد و گالوانیزه، خواستار محدودسازی 
واردات این ورق ها و تغییر نحوه تعیین سهمیه مواد اولیه کارخانه های تولیدکننده شد.به گزارش 
ایســنا، سید رسول خلیفه سلطانی در نامه ای به رضا محتشمی پور )معاون معادن و فرآوری مواد 
وزارت صمت(، به تشریح چالش های کارخانه های تولیدکننده ورق های فولادی نظیر ورق سرد و 
گالوانیزه پرداخته و ضمن مقایســه  آمار تولید و عرضه و در مقابل واردات این ورق ها، واردات آن 
هم در شرایطی که میانگین ۶٠ درصد ظرفیت تولید این کارخانه ها خالی  است را نامناسب و در 
تضاد با شعارهای حمایت  از تولید دانسته است.بر این اساس علاوه بر اینکه خواستار محدودیت 
واردات ورق ســرد و گالوانیزه شده، معتقد اســت که تعیین سهمیه مواداولیه کارخانه های ورق 
فولادی نیاز به بازنگری دارد.در نامه  دبیر انجمن تولید فولادکنندگان آمده است:" پیرو نامه شماره 
٧۹/ص/٠٣  تاریخ ۲٣ اردیبهشــت ١٤٠٣ در خصوص چالش های کارخانجات تولیدکننده ورق 
سرد و گالوانیزه به استحضار می رساند: نسبت حجم معامله به عرضه در سه ماهه ای ابتدایی سال 
جاری برای ورق سرد به ٧٥ درصد و برای ورق گالوانیزه به ٥٥ درصد رسیده است؛ از سوی دیگر 
آمار واردات دو ماهه حاکی از تداوم رشد واردات این ورق ها به کشور است؛ در حالیکه حدود ٥٠ 
درصد ظرفیت تولید کارخانجات ورق سرد و ٧٠ درصد ظرفیت تولید کارخانجات ورق پوششدار 
خالی است!در چنین شرایط خطیری، اختصاص ارز برای واردات این ورق های فولادی که تولید 
داخلــی مازاد بر نیاز دارد، نه تنها هیچ توجیهی نــدارد بلکه موجب تضعیف تولید داخلی و هدر 
رفت سرمایه گذاری ها می شود.علاوه بر این تعیین سهمیه مواداولیه کارخانجات تولیدکننده این 
ورق های فولادی بر اســاس میزان فروش آن ها در بورس کالا، در شــرایط رکودی فعلی موجب 
کاهــش تولید کارخانجات و در نتیجه پیامدهای اجتماعــی و مالی متعدد برای تولیدکنندگان 

ورق های فولادی می شود که بر خلاف شعار سال مبنی بر جهش تولید است. "

وزیــر صنعت، معدن و تجارت با اشــاره به اهتمام رئیس جمهور 
شهید بر احیای واحدهای راکد عنوان کرد که تاکنون نزدیک به 
٤۶۲٧ واحد صنعتی در دولت سیزدهم احیا شده و این فرآیند و 
نهضت همچنان ادامه دارد.به گزارش ایســنا، عباس علی آبادی- 
وزیر صنعت، معدن و تجارت- در مراســم بهره برداری همزمان 
از طرح های وزارت صمت در سراســر کشــور اظهار کرد: تعداد 
١۲٥ طرح بزرگ آماده افتتاح داریم که امروز فقط برای ۲۶ طرح  
فرصت افتتاح پیدا می کنیم و فکر می کنم سایر طرح ها طی روزها 
و ماه های آینده انشــاالله افتتاح خواهند شد و رقمی معادل ۲٣۸ 
هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری انجام شده که برای مردم تبعات 
بسیار خوبی خواهد داشت و موجب ایجاد نزدیک به ٣٠ هزار شغل 
می شــود.وی افزود: امروز افتتاح این ۲۶ طرح سبب ایجاد ٥٥۶٣ 
شغل خواهد شد که به نظر من بسیار ارزشمند است. شعار وزارت 
صمت با توجه به شعار سال جهش کمی و کیفی تولید با تمرکز بر 
کمیت و از کیفیت غافل نشویم، انتخاب شد.وزیر صمت با اشاره به 
تولید دانش بنیان و صادارت محور با تمرکز بر مشارکت حداکثری 
مــردم گفت: در این بخش اولویت ها تعیین شــده اند و تقویت و 
فعال سازی صندوق های وزارت صمت از جمله مهم ترین اقداماتی 
بود که در این دوره به آن اهتمام شد. همچنین ساماندهی ارز کار 

مهمی بود و ما به آن بســیار پرداختیم. بحث ناترازی انرژی مورد 
توجه قرار گرفت و امسال نزدیک ۸٥٠ هزار میلیارد تومان پروژه 
در دست اجرا داریم.سازماندهی ٧ رویداد بزرگ ملی وی همچنین 
در ادامه صحبت هایش از جمله برنامه های در دســتور کار دولت 
سیزدهم احیای هواپیماهایی که به دلیل مشکلاتی که در موتور و 
پیشــرانه دارند دانست و گفت که رفع این مشکلات را  به صورت 
جدی دنبال کردیم که به زودی مردم از آثار و تبعات آن برخوردار 
می شوند. علاوه بر موارد گفته شده بر صنعت دانش بنیان تمرکز 
کردیم و کارگروه ملی را با استفاده از صنایع و دستگاه های مختلف 
دولتی تشکیل دادیم و لیست بلندی از فناوری های مهم و راهبردی 
را تهیه و مشوق هایی را طراحی کردیم که رونمایی شده یا خواهد 
شــد.وزیر صمت با بیان اینکه ٧ رویداد بزرگ ملی را تا به امروز 
سازماندهی و اجرا کردیم، تصریح کرد: این موضوع سبب می شود 
ارتباط خوبی بین شــرکت های بزرگ و دانش بنیان برقرار شده 
و برقرار خواهد شــد.علی آبادی درباره مهم ترین اقدامات انجام 
شــده در حوزه اقتصاد دریا توضیح داد: در این زمینه هم کارهای 
بسیاری خوبی در شرف انجام است که می توان به ساخت پیشرانه 
کشتی اشاره کرد و به اطلاع مردم می رسانم که تعمیر موتورهای 
شــناورهای دریایی از یک مگاوات تا ۲٥ مگاوات در دســتور کار 
هست و فکر می کنم امسال این امکان را داریم مردم را این نعمت 
بزرگ بهره مند کنیم. وی افزود: یک مقایسه ای بین دولت دوازدهم 
و سیزدهم فقط از این جهت انجام شده و مردم مطلع باشند ما در 
حوزه صنعت در دوره دولت دوازدهم میانگین رشد فصلی منفی 
١.۶ درصد را داشتیم، اما خوشبختانه در دولت سیزدهم این عدد 
به ٤.٣٧ درصد رســید و به نظر من آمار بسیار جذاب و با ارزشی 
است.حل مشکلات برق صنایع در سال آینده در ادامه این جلسه 
وزیر صمت ادامه: ۲٠٣٤ مگاوات کل کشور افزایش تولید داشته 
که بیش از ١١٤٤ مگاوات آن در حوزه صنعت است و به نظر من 
رویکرد خوبی اســت و فکر می کنم اگر مــا همین روند را ادامه 
دهیم در ســال آینده مشکلات برق صنایع حل یا خیلی کم می 
شود. در پروانه های بهره برداری، کارت بازرگانی و گواهی امضای 
الکترونیکی از ١٣.٧ درصد تا ٧ برابر رشــد داشتیم که رقم بسیار 
خوبی اســت. همچنین در زمینه مجوزهای صادر شده در جواز 
تأســیس، پروانه بهره برداری و گواهی کشف ۲۲۶، ١٧۸ و ۲۹۲ 
درصد رشد داشته ایم.رشد ۸ درصدی تولید خودروهای سواری در 
سال گذشته علی آبادی گفت: برای برخی از محصولات منتخب، 
در کامیون، کامیون کشــنده حدود ۲۹۹ درصد ما رشد داشتیم 
که رشد بسیار خوبی اســت. درباره تولید انواع خودروی سواری 
می توان گفت سال گذشته حدود ۸ درصد رشد داشتیم و امسال 
پیش بینی رشــد ۲٧ درصدی را کرده ایم و آمار و ارقام نشان می 

دهند ما امسال انشاالله به این اهداف دست پیدا خواهیم کرد.

لزوم ایجاد فضای سالم رقابتی در 
حوزه فناوری اطلاعات

یک کارشناس معتقد است: در چند سال اخیر به وضوح مشاهده 
کرده ایــم جریان ها و روش های اقتصادی در حال شــکل گیری 
اســت که تعداد محدودی از شــرکت های بزرگ عمده منابع و 
بازار اقتصاد دیجیتــال را نه از طریق راه های لزوما نوآورانه بلکه 
روش های اقتصــادی به خود جذب می کننــد و این رفتارهای 
انحصاری سبب می شود رقابت از حالت متوازن خود خارج شود.

محمد مهدی جعفریان - کارشــناس حوزه ارتباطات و فناوری 
اطلاعات- در گفت وگو با ایســنا، درباره مهم ترین اقداماتی که 
انتظار می رود دولت چهاردهم در حوزه اقتصاد دیجیتال و توسعه 
آن انجام دهــد، اظهار کرد: یکی از مهم ترین مســائل به نظام 
اقتصــاد دیجیتال باز می گردد که در این زمینه چند ایراد وجود 
دارد و بخشی از آن مربوط به قیمت گذاری و تعرفه است. به طور 
مثال در حوزه اپراتورهای همراه شاهدیم که هر چند وقت یک 
بار از این بابت گلایه می کنند.وی افزود: چالشــی که وجود دارد 
این اســت که نحوه قیمت گذاری و مدلی که اســتفاده می شود 
نهایتا سبب شده هزینه های شرکتها از درآمدشان پیشی بگیرد، 
به همین دلیل توان و قدرت سرمایه گذاری در این زمینه در حال 
کم شدن است. بنابراین نظام تعرفه و قیمت گذاری ماننده خرده 
و عمده فروشی ایراد دارد و باید اصلاح شود.این کارشناس حوزه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات در ادامه به چرایی عدم اصلاح این 
حوزه توضیح داد: یکی از مهم ترین دلایل آن ســاختار سازمان 
تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی است. این سازمان به عنوان 
رگولاتور از اساس با مشکلاتی رو به روست و شاکله یک تنظیم 
درست و حســابی را ندارد. از جمله اینکه تنظیم گر برای اینکه 
بتواند خدمت کاملا تخصصی در اقتصاد و حقوق و غیره را انجام 
دهد، لازم اســت که از ذینفعان اســتقلال داشته باشد.     این 
کارشناس حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات با بیان اینکه یکی از 
کاستی های بسیار مهم ما نظام جامع محصولات پلتفرمی است. 
چالشــی که در حال حاضر داریم این است که مشخص نیست 
هر پلتفرمی در قبــال کار و ارائه خدمتی که انجام می دهد چه 
مسئولیتی باید در برابر قانون داشته باشد؛ چون قانون مشخصی 
نداریم و اتفاقی که می افتــد نهادهای مختلف می توانند به این 
شرکت ها ورود پیدا کنند و اتفاقاتی رخ دهد.  جعفریان با اشاره 
به لزوم ایجاد فضای ســالم رقابتــی در فضای فناوری اطلاعات 
گفت: در چند سال اخیر به وضوح مشاهده کرده ایم جریان ها و 
روش های اقتصادی در حال شکل گیری است که تعداد محدودی 
از شــرکت های بزرگ عمده منابع و بازار اقتصاد دیجیتال را نه 
از طریق راه های لزوما نوآورانه بلکه روش های اقتصادی به خود 
جذب می کنند. این رفتارهای انحصاری سبب می شود رقابت از 
حالت متوازن خود خارج و شــرکت های متوسط و کوچک که 

توان نوآوری دارند از بازار حذف شوند.

از سوی وزیر ارتباطات اعلام شد

مهلت فعال کردن بسته 
اینترنت رایگان ۲۰ 

گیگی
وزیــر ارتباطات گفت: کاربران تلفن همــراه تا روز جمعه 
۸ تیر مــاه، همزمان بــا روز برگزاری انتخابات ریاســت 
جمهــوری فرصت دارند تا نســبت به فعال کردن بســته 
اینترنــت رایــگان ۲٠ گیگابایتی اقــدام کنند.به گزارش 
ایســنا، عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
با انتشار پستی در یک شبکه اجتماعی داخلی اظهار کرد: 
بســته ۲٠ گیگابایتی برای اســتفاده رایگان از سکوهای 
داخلــی بله، ایتا، روبیکا، ســروش پلاس، گــپ و آیگپ، 
ویراستی و تلوبیون در ایام تبلیغات انتخابات تدارک دیده 
شــده و تا پایان تیرماه نیز قابل اســتفاده است.وی افزود: 

کاربــران اپراتورهای همراه اول و رایتل با کد دســتوری 
#۶٧٣*١٠٠* )ســتاره ١٠٠ ستاره ۶٧٣ مربع( و کاربران 
ایرانســل نیز با کد دســتوری #١*٥* )ستاره ٥ ستاره ١ 

مربع( می توانند نسبت به فعال سازی آن اقدام کنند.زارع 
پور گفت: تا شــنبه، ۲١ میلیون کاربر اقدام به فعال سازی 

این بسته هدیه کرده اند.

  

 معاون بهره برداری و توسعه فاضلاب شرکت آب و فاضلاب استان تهران از تکمیل ٥ طرح تصفیه خانه فاضلاب در سال ١٤٠٣ خبر داد.به گزارش 
خبرگزاری مهر، معاون بهره برداری و توســعه فاضلاب شــرکت آب و فاضلاب استان تهران با اعلام این خبر افزود: واحدهای ٧ و ۸ تصفیه خانه 
فاضلاب جنوب تهران، تصفیه خانه فاضلاب رباط کریم، واحد دوم تصفیه خانه فاضلاب پرند، واحد دوم تصفیه خانه فاضلاب لواسان و تصفیه خانه 
فاضلاب بومهن و رودهن طرح هایی هستند که در صورت تأمین منابع تا پایان امسال به بهره برداری می رسد."احمدرضا محمدی ده چشمه" افزود: 
عملیات اجرایی هفت تصفیه خانه فاضلاب دیگر شامل تصفیه خانه های فاضلاب ورامین، قرچک، پاکدشت، خرگوش دره، شهر آفتاب، فاز جدید 
شهرک غرب و باغ گیاه شناسی امسال در استان تهران آغاز خواهد شد.وی مجموع ظرفیت اسمی ٣١ تصفیه خانه فاضلاب در مدار بهره برداری استان تهران را حدود ٥٥٠ میلیون مترمکعب 
در سال عنوان و تصریح کرد: در برخی تصفیه خانه های فاضلاب مانند اسلامشهر و فیروز بهرام ظرفیت خالی وجود دارد که با تکمیل شبکه های جمع آوری، این ظرفیت کامل خواهد شد 
ضمن آنکه با بهره برداری از پنج تصفیه خانه هدف گذاری شده برای سال ١٤٠٣، مجموع ظرفیت تصفیه خانه های فاضلاب در سطح استان به حدود ٧٠٠ میلیون مترمکعب در سال خواهد 
رسید.محمدی ده چشمه با بیان اینکه پروژه های فاضلاب پروژه های هزینه بری هستند و پیچیدگی های تکنولوژیک بسیاری در بخش های تصفیه فاضلاب وجود دارد، افزود: در حال حاضر 

قیمت تمام شده برای اجرای یک متر طول شبکه فاضلاب حدود ١٠ میلیون تومان بوده و برای تصفیه یک مترمکعب فاضلاب نیز حدود ٤٠ میلیون تومان اعتبار نیاز است.

نماینده ارومیه در مجلس شورای اسلامی گفت: نقش اصناف در مشارکت های سیاسی و حل اشتغال بسیار مهم است؛ لذا باید در خصوص مالیات 
اصناف واقع بینانه برخورد کرد؛ زیرا نقش این عزیزان مهم است.به گزارش ایسنا، سید سلمان ذاکر در جلسه علنی امروز در تذکر شفاهی با تبریک 
به مناسبت روز اصناف گفت: نقش اصناف در مشارکت های سیاسی و حل اشتغال بسیار مهم است؛ لذا باید در خصوص مالیات اصناف واقع بینانه 

برخورد کرد زیرا نقش این عزیزان مهم است.وی افزود: در خصوص مصارف و منابع استان ها آنچه سپرده های بانک ها در شهرستان ها وجود دارد این منابع به موقع به خودشان برنمی 
گردد بلکه به شرکت های دولتی که ضررده اند و به تهران و اصفهان بازمی گردد.این نماینده مجلس گفت: سرمایه در گردش به تولیدکننده نمی دهیم، باید گفته شود ١٠ میلیون تن 
تولید محصولات کشاورزی در استان ما وجود دارد که حدود ٣٠ کارخانه هم وجود دارد که می خواهند این محصولات را جذب کنند و آنها را بخرند که معتقدم باید از این محصولات 

صادر شود تا کشاورزان سود ببرند، تعهد ارزی بلایی برای تجار و تولیدکننده شده است.

ذاکر: نقش اصناف در مشارکت های سیاسی و حل اشتغال تکمیل ۵ تصفیه خانه فاضلاب در استان تهران تا پایان سال
بسیار مهم است

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه
مؤسسه هنر و ادبیات پارسی

به شماره ثبت  16225 و شناسه ملی 10100587340
بدینوســیله از کلیه صاحبان ســهام و یا نمایندگان قانونی آنان دعوت به عمل 
می آید تا در جلســه مجمع عمومی عادی ســالیانه مؤسســه که رأس ساعت 
١٤ روز دوشــنبه مورخ ١٤٠٣/٤/١۸ در نشــانی تهران، بلوار مرزداران، خیابان 
گلســتان، خیابان گلستان ۲، انتهای کوچه پژوهش، پلاک ١٣برگزار می گردد 

حضور به هم رسانند.
جلسه: دستور 

١-قرائت و اســتماع و بررسی گزارش هیأت مدیره و بازرس قانونی مؤسسه در 
خصوص عملکرد مالی سال ١٤٠۲

۲-تصویب ترازنامه و حســاب سود و زیان سال مالی منتهی به ١۲/۲۹/١٤٠۲
قانونی مؤسسه بازرسان  ٣-انتخاب 

اعضای هیات مدیره مؤسسه ٤-انتخاب 
مؤسسه کثیرالانتشار  روزنامه  ٥-تعیین 

۶-ســایر امور که در صلاحیت مجمع عمومی عادی سالیانه است
مدیره هیأت 

وزیر صمت خبر داد

بیش از ۴۵۰۰ واحد راکد صنعتی در دولت 
سیزدهم احیا شد
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بــرای اولین بــار با تلاش محققان دانشــگاه تهران، زیست حســگر 
خازنی مارپیچ با دو ســاختار متفاوت به منظور تشــخیص هپاتیت 
ب در آزمایشــگاه بیوآنالیز دانشــگاه تهران طراحی و ساخته شد.به 
گزارش خبرگزاری مهر به نقل از دانشــگاه تهران، تست های خانگی 
قند خون، تســت های بارداری و تســت های خانگی تشخیص کرونا 
همگی نمونه هایی از زیست حســگرها هســتند. زیست حســگرها 
ابزارهای تشــخیصی هســتند که به دلیل ارزانی، دقت، اختصاصیت 
بالا و سادگی نحوۀ اســتفاده مورد توجه قرار گرفته اند.عفونت مزمن 
با ویروس هپاتیت ب می تواند زمینه ســاز بروز سرطان کبد شود، لذا 
تشــخیص زودهنگام این عفونت می تواند در کاهشِ مرگ ومیر ناشی 
از این ویروس بســیار مؤثر باشــد.تعداد دور مارپیچ، فرکانس بهینه، 
نفوذپذیری نسبیِ مغناطیســی، رســاناییِ الکتریکی و اندازه ذرات 
مغناطیســی، از مولفه هایی هستند که باعث تقویت سیگنال حضور 
آنتی ژن هپاتیت ب می شوند. این مولفه ها با نرم افزار ماکسول از سوی 
محققان دانشگاه تهران شبیه ســازی شدند.محققان مرکز تحقیقات 
بیوشــیمی و بیوفیزیک دریافتند که اســتفاده از ذرات مغناطیسی 
در هر دو ســاختار خازن مارپیچی، به طــور قابل ملاحظه ای باعث 
افزایش ســیگنال می شود. این افزایش سیگنال در خازن مارپیچی با 
جهت حرکت الکترون های موازی، بیشتر از خازن مارپیچی با جهت 
حرکت الکترون های غیرموازی است.نتایج حاصل از شبیه سازی ها، به 
ساخت زیست حسگری با بهره وری بالاتر در تشخیص عفونت ویروسی 
هپاتیت ب کمک می کند.این پژوهش در قالب نتایج پایان نامه خانم 
کیمیا عابدی دانشــجوی کارشناسی ارشــد بیوفیزیک تحت عنوان 
»شبیه ســازی خازن هــای تختِ مارپیچی به منظــور بهینه نمودن 
پارامترهای مؤثر در عملکرد آن به عنوان زیست حسگر« با راهنمایی 
دکتر هدایت اله قورچیان استاد مرکز تحقیقات بیوشیمی و بیوفیزیک 

انجام شده است.

جلسه  هشتمین 
نقــد و بررســی 
»تــم  کتــاب 
بــا  اســتوری« 
محوریــت کتاب 
»چه کسی لباس 
مرا پوشید« فردا 
یکشنبه ۲۴ دی 
ماه در کافه کتاب 
زیتــون برگــزار 

می شود.به گزارش خبرگزاری مهر، هشتمین جلسه از سری جلسات 
نقد و بررسی کتاب »تم استوری« با محوریت کتاب »چه کسی لباس 
مرا پوشــید« فردا یکشــنبه ۲۴ دی ماه در کافه کتاب زیتون برگزار 
می شود.در این نشست محبوبه شمشیرگرها نویسنده اثر، محسن فلاح 
شــخصیت اصلی کتاب و میثم رشیدی به عنوان کارشناس و مجری 
حضور داشته و به ارایه نکاتی درباره آن می پردازند.برنامه مورد اشاره 
فردا یکشنبه ۲۴ دی از ســاعت ۱۵:۳۰ در کافه کتاب زیتون برگزار 

می شود.

دستاوردمحققان دانشگاه تهران؛

تشخیص »هپاتیت ب« با نسل 
جدید زیست حسگرهای خازنی

گنجینه

ورزشی

تخت گاز

از هر دری خبری

@sobheqtesad @sobheqtesad sobhe-qtesad

سقوطی امن !!

اولین تجربه رانندگی با دی اس ۳ کراس بک جدید

همه ی ما به میزان محبوبیت شاسی بلندهای کوچک واقفیم. از نظر بسیاری از افراد، این خودروها انتخاب پیش فرض خانواده هستند 
و تمامی برندها نیز حضوری پرقدرت در این کلاس دارند. در حقیقت شاسی بلندهای کوچک جاداری یک شاسی بلند دو دیفرانسیل 
را بــه هزینه های پایین یک هاچبک خانوادگی درهم آمیخته اند. این جــادو روی دی اس ۳ کراس بک جدید هم جواب داده و البته 
فرانسوی ها تنها نیستند چراکه در برابر خود رقبای سرسختی همچون فولکس واگن T-Roc، مینی کانتری من، آئودی Q۲ و ب ام و 
X۱ را می بینند. دی اس ۳ کراس بک با دو پیشرانه ی ۱.۵ لیتری دیزلی و قوای محرکه ی تمام الکتریکی که محدوده حرکتی ۳۰۰ 
کیلومتری دارد عرضه می شود. البته محبوب ترین پیشرانه برای این خودرو از نوع ۳ سیلندر ۱.۲ لیتری توربوی بنزینی خواهد بود که 
ما هم آن را بررســی کرده ایم. سه نسخه از این پیشرانه ی پیورتک در دسترس است که خروجی های ۹۹، ۱۲۸ و ۱۵۳ اسب بخاری 

داشته و ما مدل ۱۲۸ اسبی را تست کرده ایم. این پیشرانه به یک گیربکس ۸ سرعته اتوماتیک متصل است.

بهترین آفریقایی تاریخ فوتبال مشخص شد
فورفورتو در گزارشــی بهترین بازیکنان آفریقایی تاریخ را معرفی کرده اســت که نام ستاره مصری لیورپول در صدر قرار دارد.به گزارش 
ایسنا، مجله بریتانیایی فورفورتو در گزارشی اقدام به معرفی بهترین بازیکنان آفریقایی تاریخ کرده است. بر این اساس محمد صلاح ستاره 
مصری لیورپول در صدر قرار دارد و این در حالی است که ژرژ وه آ تنها برنده توپ طلا از قاره آفریقا در رده دوم این رده بندی قرار دارد.

پیشنهاد

چهره روز

کتاب جزیره شاتر
کتاب جزیره شــاتر با عنوان اصلی Shutter Island رمانی از دنیس 

لهین نویسنده آمریکایی است. این نویسنده تا به حال بیش از ده جلد 

کتاب منتشر کرده اســت اما در ایران بیشتر به خاطر فیلم هایی مانند 

رودخانه مرموز و بچه گم شده معروف است. همچنین فیلم جزیره 

شاتر که از روی همین کتاب ساخته شده است بسیار معروف است 

و به احتمالا افراد زیادی نمی دانند که فیلم جزیره شــاتر از روی کتاب 

دنیس لهین ساخته شده است. موفقیت کتاب جزیره شاتر و همچنین 

فیلمی که از روی این کتاب ساخته شده است بسیار زیاد بود و دنیس 

لهین خود در مورد کتابش می گوید: جزیره شاتر آن طور که لهین گفته 

حاصل علاقه اش به رمان های گوتیک، فیلم های رده ب و فرهنگ پالپ 

اســت. به قول خودش جزیره شاتر ترکیبی است از خواهران برونته و 

فیلم ربایندگان جسد. داستان کتاب جزیره شاتر به چهار روز از زندگی 

یک مارشالِ فدرالِ ایالات متحده آمریکا در سال  ۱۹۵۴ می پردازد. تدی دانیلز )شخصیت اصلی( و همکار جدیدش چاک ایول برای 

بررسی گم شدن یک بیمار روانی خطرناک به نام سولاندو از بیمارستان به جزیره شاتر سفر می کنند. بیمارستان در همین جزیره 

قرار دارد و ناپدید شدن این بیمار در آن غیرمنطقی و ناممکن به نظر می رسد. عجیب تر اینکه وقتی مارشال ها از راه می رسند 

پزشکان و کارکنان بیمارستان به شکلی رفتار می کنند انگار اتفاق مهمی رخ نداده است. رمان همراه با چند فلاش بک خواننده را 

زندگی گذشته شخصیت اصلی آشنا می کند. در ادامه متوجه می شویم که تدی همسرش را در یه آتیش سوزی از دست داده که 

کار مجرم روانی دیگری است که از قضا او هم در جزیره شاتر است. با سفر این دو به جزیره شاتر مسائل و اتفاقاتی رخ می دهد 

که بسیار غیرمنتظره هستند. البته این فقط بخشی از داستان این رمان خوب است و خواننده تقریبا در هر فصل از کتاب با یک 

غافلگیری مواجه می شود و پایان کتاب هم یکی از بهترین پایان های ممکن است. شاید آن چیزی نباشد که خواننده تصور می کند 

اما به هر حال باید قبول کنیم که پایانی مبهوت کننده دارد.

کیل جوآکین فینیکس )جوآکین رافائل فینیکس( 
 Leonardo Wilhelm :لئوناردو ویلهلــم دی کاپریو )انگلیســی
DiCaprio؛ زادهٔ ۱۱ نوامبــر ۱۹۷۴( بازیگــر و تهیه کننــدهٔ 
آمریکایی اســت. او بــرای بازی در فیلم هــای زندگی نامه ای 
و تاریخی مشــهور اســت و افتخارات گوناگونی شــامل یک 
جایزهٔ اســکار، یک جایزهٔ بفتا و سه جایزهٔ گلدن گلوب کسب 
کرده اســت. فیلم های او تا ۲۰۱۹ بیــش از ۷٫۲ میلیارد دلار 
در جهان فروش داشــته و نام او هشت بار در رتبه بندی های 
سالیانهٔ بازیگران با بیشترین دستمزد در جهان قرار گرفته است.

دی کاپریــو کارش را اواخر دههٔ ۱۹۸۰ با حضور در آگهی های 
تلویزیونی آغاز کــرد. در آغاز دههٔ ۱۹۹۰، او در مجموعه های 
تلویزیونی مختلفی مانند ســیت کام پدر و مادری نقش های 
تکرارکننده داشت و نخستین نقش سینمایی مطرح خود را با 
بازی در نقش مؤلف توبیاس وولف در زندگی این پسر )۱۹۹۳( 
گرفــت. او برای بازی در نقش پســری معلول در چه چیزی 
گیلبرت گریپ را آزار می دهد )۱۹۹۳( مورد تحسین منتقدان 
قرار گرفت و نامزد دریافت جایزهٔ اسکار شد. دی کاپریو با بازی در نقش عاشقان بد طالع در فیلم های عاشقانهٔ رومئو + ژولیت 
)۱۹۹۶( و تایتانیک )۱۹۹۷( به شهرت بین المللی رسید. پس از اینکه تایتانیک پرفروش ترین فیلم آن زمان شد، حجم کاری 
او تا چندین سال کاهش یافت. دی کاپریو به منظور از بین بردن وجههٔ قهرمان رمانتیکش، به دنبال نقش هایی در سایر ژانرها 
شــامل درام های جنایی ســال ۲۰۰۲ اگه می تونی منو بگیر و دارودسته های نیویورکی بود؛ فیلم دوم نخستین همکاری او با 
کارگردان مارتین اسکورسیزی به شمار می رود.دی کاپریو با نقش آفرینی در فیلم زندگی نامه ای هوانورد )۲۰۰۴(، تریلر سیاسی 
الماس خونین )۲۰۰۶(، درام جنایی رفتگان )۲۰۰۶( و درام عاشــقانهٔ جاده انقلابی )۲۰۰۸( به جلب تحسین منتقدان ادامه 
داد. او بعدها به ســاخت مستندهای محیط زیستی مشغول شــد و در چندین پروژهٔ موفق از کارگردانان مطرح شامل فیلم 
اکشن سرآغاز )۲۰۱۰(، وسترن جنگوی زنجیرگسسته )۲۰۱۲(، زندگی نامه ای گرگ وال استریت )۲۰۱۳(، درام بقا بازگشته 
)۲۰۱۵(—که برای آن برندهٔ جایزهٔ اسکار بهترین بازیگر مرد شد—کمدی-درام های روزی روزگاری در هالیوود )۲۰۱۹( و بالا 

رو نگاه نکن )۲۰۲۱( و درام جنایی قاتلان ماه گل )۲۰۲۳( به ایفای نقش پرداخت.

فرهنگ

مدیرعامل یک شــرکت دانش بنیان از آمادگی این شــرکت برای 
تامین نیاز کشورهای منطقه و شمال آفریقا به واکسن پیشگیری از 
سرطان های ناشی از ویروس پاپیلومای انسانی خبر داد.به گزارش 
خبرگزاری مهر به نقل از معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
ریاســت جمهوری، گروه دارویی نیواد فارمد سلامت با هدف توسعه 
واکسن های نیاز کشور فعالیت خود را از آذر ۱۳۹۷ آغاز کرده است. 
این شرکت با هدف ارتقا سلامت جامعه، اقدام به تولید واکسن های 
انسانی کرده و در این راستا با توجه به اولویت های کشوری اقدام به 
توسعه سه واکسن آنفلوانزای فصلی، روتاویروس و HPV کرده است. 
همچنین توسعه چند محصول جدید نیز در برنامه پیشروی شرکت 
می باشد.با توجه به نیاز گســترده به واکسن های انسانی در جهان 
و محدودیت در تولیــد کننده های منطقه و ظرفیت تولید جهانی، 
تمرکز شرکت بر توسعه بازار صادراتی محصولات از طریق اخذ مجوزهای بین المللی علی الخصوص مجوز سازمان بهداشت 
جهانی پس از ورود به بازار هر محصول خواهد بوددانش فنی تولید واکسن HPV )پاپیلومای انسانی( یکی از پیچیده ترین 
تکنولوژی های ساخت واکسن در دنیا است که این مجموعه توانسته از صفر تا ۱۰۰ ساخت این واکسن را بومی سازی کند. 
مطالعات بالینی این واکســن، پس از گذراندن تســت های کنترل کیفی و مطالعات پیش بالینی، در تیرماه ۱۳۹۸ به روی 
داوطلبان سالم آغاز شده و پس از اثبات اثربخشی واکسن در افزایش تیتر آنتی بادی و ایمن بودن آن، در اسفند ماه سال 
۱۳۹۹ تائیدیه سازمان غذا و دارو ایران را برای ورود به بازار دریافت کرد. امین قبادی، مدیرعامل شرکت دانش بنیان نیواد 
فارمد ســلامت در خصوص اهمیت ساخت این واکســن گفت: طی سال های اخیر طبق گزارش وزارت بهداشت، سرطان 
دهانه رحم از رتبه پنجم به رتبه دوم در شیوع سرطان ها رسیده است. از آنجایی که برنامه های تشخیصی این ویروس، تحت 
پوشش بیمه در کشور ما عملی نیست و همچنین واردات واکسن های ضد این ویروس برای ریشه کن کردن آن در سطح 
کشور، هزینه سرسام آوری به همراه دارد، می توان گفت بهترین راه حل برای جلوگیری از آسیب های جسمی و روحی این 

ویروس به مردم تولید انبوه و به صرفه این واکسن در داخل کشور است.

مدیر یک شرکت دانش بنیان اعلام کرد؛

آمادگی ایران برای تامین نیاز منطقه به واکسن 
فردا یکشنبه ۲۴ دی؛پاپیلومای انسانی

کتاب »چه کسی لباس مرا پوشید« 
نقد و بررسی می شود
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